
Oœwiadczenie z³o¿one
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na 69. posiedzeniu Senatu
w dniu 27 stycznia 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Jako senator ziemi radomskiej proszê o informacje dotycz¹ce aktualnego stanowiska ministra infra-
struktury w sprawie remontu i rozbudowy linii kolejowej nr 8 na trasie Warszawa – Radom.

Obecny stan trasy kolejowej Radom – Warszawa przedstawia siê fatalnie, powoduje to d³ugi czas
przejazdu na tym odcinku (ponad dwie godziny). Jest to od wielu lat utrudnieniem dla osób doje¿d¿a-
j¹cych do Warszawy lub Radomia do pracy czy szko³y. Osoby z Radomia i okolic korzystaj¹ce z trans-
portu kolejowego ka¿dego dnia borykaj¹ siê z powa¿nymi utrudnieniami podczas podró¿y.

Przez ostatnie trzy lata przedstawiciele rz¹du Donalda Tuska, pos³owie PO z Radomia i przedstawi-
ciele spó³ki PKP PLK obiecywali, ¿e dojdzie do remontu linii kolejowej Warszawa – Radom. W listopadzie
2010 r. minister infrastruktury Cezary Grabarczyk na dworcu kolejowym w Radomiu osobiœcie publicz-
nie obiecywa³ remont szlaku kolejowego. Twierdzi³ wówczas, ¿e linia kolejowa nr 8 jest wpisana na listê
projektów kluczowych i ¿e zaraz po podpisaniu listy przez ministra finansów zostanie og³oszony prze-
targ na dokumentacjê, a realnie prace maj¹ ruszyæ na prze³omie 2011 i 2012 r. i zakoñcz¹ siê w 2014 r.
Pan minister opowiada³ tak¿e dziennikarzom, ¿e po remoncie poci¹gi bêd¹ jeŸdziæ z prêdkoœci¹
160 km/h, a czas przejazdu z Radomia do Warszawy wyniesie piêædziesi¹t dwie minuty ju¿ w 2014 r.

Jednak obietnice i zapewnienia przedstawicieli rz¹du Donalda Tuska z listopada 2010 r. zosta³y ko-
lejny raz zweryfikowane. W ostatnich dniach w wywiadzie dla gazety „Rzeczpospolita” wiceminister in-
frastruktury Andrzej Massel odpowiedzialny za kolej w rz¹dzie PO-PSL powiedzia³, ¿e w najbli¿szych
latach resort nie zd¹¿y zrealizowaæ modernizacji linii Warszawa – Radom. Zadziwiaj¹ce jest, ¿e jeszcze
dwa miesi¹ce temu remont torów mia³ byæ realizowany i zakoñczony w 2014 r., o czym zapewnia³ w Ra-
domiu minister Grabarczyk, a obecnie jego zastêpca tak¿e publicznie w gazecie stwierdza, ¿e nie zd¹¿y
siê z remontem linii kolejowej nr 8. Jednoczeœnie pos³owie PO z Radomia tak¿e publicznie informuj¹, ¿e
dojdzie do remontu linii kolejowej i zapewniaj¹, ¿e pieni¹dze na ten cel s¹ do wykorzystania.

W zwi¹zku z tym proszê o odpowiedŸ na nastêpuj¹ce pytania.
1. Jakie jest oficjalne stanowisko Ministerstwa Infrastruktury w sprawie modernizacji linii kolejowej

Warszawa – Radom?
2. Kiedy rozpoczn¹ siê przetargi na dokumentacjê i wykonawstwo remontu szlaku kolejowego War-

szawa – Radom?
3. Kiedy planowane jest realne rozpoczêcie inwestycji?
4. W jakim terminie zostanie zakoñczona modernizacja ca³ej linii kolejowej Warszawa – Radom?
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